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Abstract (en)
The device (1) has housing (2) with an exhaust gas inlet (3), an exhaust gas outlet (4) and a heat exchanger unit (6) with a forward line and a return
line. The housing has three areas at an open side of the unit, where one area connects the inlet with another area in a fluidic manner. The third
area connects the latter area with the outlet in a fluidic manner. A valve device (5) is arranged in the latter area in such a manner that the latter area
is divided into two partial areas connected with the forward line and the return line, respectively in a fluidic manner. An independent claim is also
included for a method for cleaning a U-shaped heat exchanger of an exhaust gas recirculation system.

Abstract (de)
Abgaskühlvorrichtung (1) für eine Verbrennungskraftmaschine, die ein Gehäuse (2) mit einem Abgaseinlass (3), einem Abgasauslass (4), einer
Ventilvorrichtung (5) und einer U-förmigen Wärmetauschereinheit (6) mit einer Hinlauf- (7) und einer Rücklaufstrecke (8) aufweist, wobei das
Gehäuse (2) an der offenen Seite des U-förmigen Wärmetauschers (6) einen ersten (9), zweiten (10) und dritten Raum (11) vorsieht, wobei der
erste Raum (9) den Abgaseinlass (3) fluidisch mit dem zweiten Raum (10) verbindet und der dritte Raum (11) den zweiten Raum (10) fluidisch mit
dem Abgasauslass (4) verbindet, wobei im zweiten Raum (10) die Ventilvorrichtung (5) derart angeordnet ist, dass der zweite Raum (10) in zwei
Teilräume (17;18) unterteilbar ist, wobei der erste (17) fluidisch mit der Hinlaufstrecke (7) und der zweite (18) fluidisch mit der Rücklaufstrecke (8)
verbunden ist.
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